

Date: 10 September 2026		التاريخ : 10 سبتمبر 2026	
Mr. Hamed Ahmed Ali Chief Executive Officer Dubai Financial Market Dubai, UAE		السيد / حامد أحمد علي الرئيس التنفيذي سوق دبي المالي دبي - الإمارات العربية المتحدة تحية طيبة وبعد ،،،	
Subject: Disclosure Regarding Lawsuits With reference to the above subject, Agility Public Warehousing Company would like to disclose a material information item in accordance with the form below.		الموضوع: افصاح بشأن الدعاوى والأحكام بالاشارة الى الموضوع اعلاه، تود شركة أجيليتي للمخازن العمومية أن تفصح عن معلومة جوهرية حسب النموذج أدناه:	
Date	09/09/2026	2026/09/09	التاريخ
Listed Company Name	Agility Public Warehousing Company K.S.C.P. ("Makhazen")	شركة أجيليتي للمخازن العمومية ش.م.ك.ع. ("مخازن")	اسم الشركة المدرجة
Case Number	622 for 2024 Commercial/ Civil/Government 23 Appeal no. 1717, 1733 Commercial/ Civil/ Government /5	القضية رقم 622 لسنة 2024 تجاري مدني كلي حكومة/23 الاستئناف رقم 1717، 1733 استئناف تجاري مدني حكومة/5	رقم القضية
Subject of the Case	Case seeking confirmation of the continuation of the contractual agreement under Contract No. 211 for the Sulaibiya Expansion Site for an area of 150,000 sqm.	دعوى ثبوت استمرار العلاقة التعاقدية عن العقد رقم 211 توسعة الصليبية مساحة 150,000م ²	موضوع القضية
Judgement Date	09/09/2026	2026/09/09	تاريخ الحكم
Court that issued the Judgement	Court of Appeal	محكمة الاستئناف	المحكمة التي أصدرت الحكم
Parties to the Case	Agility Public Warehousing Company against the Director General of the Public Authority for Industry (PAI), in his official capacity, the Minister of Commerce and Industry and Chairman of the Board of PAI in his official capacity and undersecretary of the Ministry of Commerce and Industry, in his official capacity.	شركة أجيليتي للمخازن العمومية ضد كل من مدير عام الهيئة العامة للصناعة بصفته، وزير التجارة والصناعة ورئيس مجلس إدارة الهيئة العامة للصناعة بصفته، وكيل وزارة التجارة والصناعة بصفته	أطراف الدعوى
Judgement in Favor of	Director General of the Public Authority for Industry and others	مدير عام الهيئة العامة للصناعة بصفته وآخرين	الحكم لصالح

Summary of the Judgement	Judgment issued rejecting the original claim and confirming the termination of the lease contract in the counterclaim and for the Company to vacate the land described in the statement of claim and the agreement and to hand them over to the Public Authority for Industry, free of all persons and belongings. In addition, the court obligated the Company to pay an amount of KD 2,458,767.123 (two million four hundred fifty-eight thousand seven hundred sixty-seven Kuwaiti Dinars and one hundred twenty-three fils) for the period from 15 July 2019 to 30 September 2024. And an additional monthly amount of KWD 43,150.680 (forty-three thousand one hundred fifty Kuwaiti Dinars and six hundred eighty fils) from 1 October 2024 until handover. The judgment further obligates the Company to bear legal expenses and an amount of KWD 50 as attorney fees.	حكم برفض الدعوى الأصلية وإثبات انتهاء عقد التخصيص في الدعوى الفرعية، وإخلاء الشركة للعين الموصوفة بالصحيفة والعقد وتسليمها إلى الهيئة العامة للصناعة خالية من الأشخاص والشواغل وبإلزامها بأداء مبلغ قدره 2,458,767.123 د.ك "مليونان وأربعمائة وثمانية وخمسون ألفاً وسبعمائة وسبعة وستون ديناراً ومائة وثلاثة وعشرون فلساً" عن الفترة من 2019/7/15 حتى تاريخ 2024/9/30، وبأن تؤدي مبلغ 43,150.680 د.ك شهرياً "ثلاثة وأربعون ألفاً ومائة وخمسون ديناراً وستمائة وثمانون فلساً" من تاريخ 2024/10/1 حتى تمام الإخلاء والتسليم و ألزمتها المصاريف ومبلغ خمسين ديناراً مقابل أتعاب المحاماة.	منطوق الحكم أول درجة
Judgement Outcome – First instance	Rejected the appeal and confirmed the first instance decision	رفض الاستئناف وتأييد حكم أول درجة	منطوق حكم الاستئناف
Judgment Outcome – Appeal	Not applicable	لا يطبق	منطوق حكم التمييز
Impact of the Judgement on the Company	The expected financial impact on the Company when the decision is enforced relates to the amount under the judgment and the loss of revenue generated under the contract which is estimated at KD 1.4 million annually. The Company intends to challenge the judgment before the Court of Cassation. It should be noted that the Company had previously recognized a provision against the carrying value of this site in the financial statements.	الأثر المالي المتوقع عند التنفيذ يتمثل بقيمة المبلغ المحكوم وخسارة إيرادات العقد التي تقدر بحوالي 1.4 مليون دينار كويتي سنوياً، وسنقوم الشركة بالطعن عليه أمام محكمة التمييز. علماً أن الشركة كانت قد أخذت مخصص مقابل القيمة الدفترية لهذا الموقع في البيانات المالية	الأثر المتوقع على الشركة نتيجة الحكم
Best Regards,		وتفضلوا بقبول فائق الاحترام و التقدير؛	
Investor Relations Department		إدارة علاقات المستثمرين	